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Møtereferat 
 
Deltakere:       
Helle K. Schøyen, Elisabeth Farbu, Oddny Hovtun Bjorland, Erna Harboe, Lars Conrad 
Moe, Helga Strand Vestbø, Bodil Sivertsen, Eli Karin Fosse, Ørjan Daltveit, Ingrid 
Strømsvold, Elin Wetås de Jara, Tord Haaland, Rolf M. Amundsen, Geir Inge Sivertsen, 
Sissel Hauge, Britt-Ellinor Scott, Kari Helene Bjo Reinås 
 
Forfall:  
Torild L. Fjermestad (vara Trygve Apeland kunne ikke møte), Camilla Flem (ingen 
representanter for Strand/Hjelmeland), Johannes Løvås, Odd Stangeland, Lena  Heimvik 
 
Kopimottakere:  
 
 
Møteleder: Helle Schøyen 
Møtedato:  02.06.2023 
Klokkeslett: 09.00-11.00 
Møtenr: 2/23 
Møtested: Administrasjonsbygget, Stavanger universitetssjukehus 
Arkivref: 2022/8334 - 54921/2023  

  

 

Møtereferat - strategisk samarbeidsutvalg - 02.06.2023 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
   
09/23 Godkjenning av innkalling og referat fra møte 

17.02.2023  
Innkalling og referat fra møte i SSU 17.02.2023 ble godkjent. 

 

   
10/23 Prosessen rundt nedleggelse av Sandnes DPS sett opp 

mot intensjonen med Helsefellesskapet  
Bodil Sivertsen innledet saken. Ref. saksfremlegg. 
Saken gjelder prosessen i forkant av beslutning om 
nedleggelse av døgntilbud ved Sandnes DPS og manglende 
informasjon og diskusjon med kommunene, dette er ikke i 
henhold til helsefellesskapet sin intensjon. 
 
Klinikksjef Sølve Braut deltok under behandlingen av saken. 
 
Helle Schøyen og Sølve Braut redegjorde for hvordan Helse 
Stavanger har tenkt i denne saken. Utfordringen med å 
kommunisere ut saker som denne er å sikre at medarbeidere 
er informert før man informerer ut eksternt. I denne saken 
har man jobbet med å finne en løsning ganske nært frem til 
man har informert ut. 
 

 



 
 
 

Side 2 av 4 
 

Følsomhet Intern (gul) 

Det ble videre i møtet diskutert hvordan man fremover skal 
sikre god håndtering av lignende saker. 
 
SSU hadde følgende kommentarer: 

- SSU har god prosess på saktegående kriser, slik som 
under pandemien, men mangler en prosess for mer 
akutte saker. 

- SSU kan kalles inn til ekstraordinære møter ved 
behov, og da gjerne på kveldstid. 

- Usikker om saker som denne skal til SSU, men viktig 
at man har en dialog med berørte kommuner i 
forkant. 

- Ha tillit til hverandre og informere dem det gjelder. 
- SSU kan kanskje ha et fast punkt på agendaen hvor 

man tar en runde rundt bordet og informerer om 
utfordringer hos de enkelte. 

- SSU ber om at det ved revisjon av helsefellesskaps 
avtalen tas inn varslings rutine for mer akutte 
hendelser slik som denne. 

 
Konklusjon: 
SSU vil tydeliggjøre at saker av betydning for partnerne i 
Helsefellesskapet i Sør-Rogaland må bli tatt opp i 
helsefellesskapets strukturer. Partnerne har en gjensidig 
forpliktelse til tidlig involvering, og å bruke strukturene i 
Helsefellesskapet i Sør-Rogaland for dialog om felles 
utfordringer og planer. 

   
11/23 
 

Godkjenning av mandat fra tjenestemodellgruppen som 
jobber med «Personer med flere kroniske lidelser»  
Medlemmer i tjenestemodellgruppen inviteres til å delta for 
å presentere arbeidet og eventuelle utfordringer de har møtt 
på i gruppen 
 
Adriaan Schönhage, kommunalsjef omsorg, Strand kommune 
og Hans Espeland, overlege urologi, SUS, orienterte i saken.  
Ref. saksunderlag. 
Presentasjonen vedlegges referatet. 
 
Konklusjon: 
SSU tar saken til orientering og takker for svært godt arbeid. 

 

   
12/23 Presentasjon av ramme for strategidokumentet  

Sissel Hauge orienterte i saken. Ref. saksfremlegg. 
 
Det ble i SSU 02.12.2022, sak 29/22, besluttet at FSU skulle 
utarbeide et utkast/rammeverk til felles strategiplan for de 
neste fem årene.  Rammeverk ble presentert i FSU den 
10.05.2023 uten at det kom ytterligere innspill. 
 

S.Hauge/ 
K.H.Bjo Reinås/ 
I.Strømsvold 
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Dette er et rammeverk som det skal jobbes videre med.  
I første omgang kan man starte med å se på hvilke områder 
som skal prioriteres. 
 
Konklusjon: 
SSU godkjenner rammeverk for strategidokument.  
FSU bes om å se videre på prioritering av de strategiske 
områder og komme tilbake til SSU med en sak. 

   

13/23 Plan for revisjon av samarbeidsavtalene – hvordan rigge 
et tverrfaglig forhandlingsteam i Helsefellesskapet  
Ingrid Strømsvold orienterte i saken. Ref. saksfremlegg. 
 
Ny veileder «Samarbeidsavtaler mellom kommuner og 
helseforetak» er til ferdigstilling i Helsedirektoratet, og skal 
erstatte Samhandlingsreformen - lovpålagte 
samarbeidsavtaler mellom kommuner og regionale 
helseforetak (2011).  
 
Det foreslås at FSU går i gang med å se på rekkefølge og 
prioritering av hva som er viktig for revisjon av punktene i 
samarbeidsavtalen. SSU godkjenner reviderte og nye punkter 
i samarbeidsavtalen etter at forhandlingsutvalget er kommet 
til enighet. 
 
Konklusjon: 
FSU foreslår medlemmer til forhandlingsutvalg som 
presenteres for SSU 
SSU godkjenner organisering- og fremdriftsplan. 

S.Hauge/ 
K.H.Bjo Reinås/ 
I.Strømsvold 

   

14/23 Evaluering av Partnerskapsmøte  
- Tema mht relevans, tid satt av til presentasjon og 

diskusjon 
- Paneldebatt 
- Ledelse av møtet 
- Deltakere/deltakelse 
- Lokaler/mat 

 
SSU hadde følgende kommentarer: 

- Synes møtet var bra med gode innlegg. 
- Paneldebatt er vanskelig å få til å fungere bra, denne 

tok mye tid og det ble liten deltakelse fra salen. 
- Dersom man fremover tenker at ordførere skal delta 

bør man spisse problemstillinger ytterligere, og 
det vil da kanskje være mer hensiktsmessig at SSU ser 
på tema for møtet.  

- Viktig at tidspunkt for møtet kommer ut så tidlig som 
mulig slik at møtet kan prioriteres. 
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Konklusjon:  
SSU oppfatter at man er i riktig retning for tema og form for 
partnerskapsmøtene. Det er viktig at ordførere deltar, og alle 
bes om å tenke gjennom på hva som kan være aktuelle 
temaer slik at vi får med politikere i møtet. 

   

15/23 Status nasjonal kommunikasjonsplan. Forslag om arbeid 
med lokal kommunikasjonsplan  
Sissel Hauge orienterte i saken. Ref. saksfremlegg. 
 
I henhold til konklusjonen i møtet 23. september, ble brev 
sendt fra Helsefellesskapet til Helse- og 
omsorgsdepartementet den 12.09.22. Svar på brevet 
foreligger ikke pr. dags dato, og arbeidet har vært satt på 
vent inntil videre. 
 
Det må ligge et strategidokument i bunn før man kan lage en 
kommunikasjonsplan. Det foreslås at man i påvente av et 
endelig strategidokument, samarbeider rundt konkrete 
saker som er relevante for kommunene og 
spesialisthelsetjenesten å jobbe sammen mot målgrupper i 
befolkningen. Eksempel er å fortsette det godt etablerte 
samarbeid knyttet til influensavaksinering. Et annet konkret 
område kan være kommunikasjonstiltak knyttet til bruk av 
akutt-tjenester, både 116117 og 113  
 
Konklusjon: 
Svar på brevet fra Helsefellesskapet til Helse- og 
omsorgsdepartementet etterlyses. Det nedsettes en 
arbeidsgruppe som beskrevet i saksfremlegget.  
Aktuelle medlemmer meldes til sekretariat for SSU (Ingrid og 
Kari Helene) som sørger for at det kalles inn til første møte 
rett over sommeren. 
 
Det må legges noen tydeligere føringer for arbeidsgruppens 
oppgave, alternativt konkretisere noen områder som en slik 
gruppe skal jobbe med, dette bør prioriteres på et mer 
strategisk nivå.   

Sissel Hauge/ 
Ingrid 
Strømsvold 

   

 Eventuelt 
 
Plan for flytting Nye SUS v/Helle Schøyen: 
Helle Schøyen orienterte om plan for innflytting til Nye SUS. 

 

 
 
Anne Sofie Øye Gjerde 
referent 
 

 


